

大石先生： 您好！好久不见，我是小银。 欢迎来长沙玩。

湖南农业大学招聘日语教师, 请介绍。

一、招聘岗位(Post)

合同制的全职日语语言类外籍教师。

Full time Japanese language foreign teachers.

二、基本条件(Job Requirements)

1、外籍教师所教授语种应为其母语；

The foreign teacher should be native speaker of related teaching course.

2、具有本科及以上学历；

Bachelor's degree or higher is needed.

3、年龄 50 周岁以下，身心健康，具有良好的团队合作精神，热爱教学工作；

Less than 50 year-old, sound in body and mind, good team working spirit and love teaching work.

4、遵守中华人民共和国法律和法规，在其原居住国内无法律纠纷，无犯罪记录(须出具正式证明材料)。

Comply with laws and regulations of the People's Republic of China, and the foreign teacher should have no legal dispute and no criminal record in his/her original residence.

三、工作要求 (Job Descriptions)

1、工作地点：中国湖南省长沙市湖南农业大学；

Working Place: Hunan Agricultural University, Changsha City, Hunan Province, P.R.China.

2、教学任务:担任口语、听力、写作、母语国家本土文化等课程的教学,每学年需完成 640 个学时的教学工作量.

Working Task: Teach speaking, reading & writing, and related native culture etc. The workload is 640 hours per school year.

3、工作时长:每年 10 个月。

Working Time: 10 months per year.

四、薪资及福利(Salary and Benefits)

1、根据外籍教师的学历、相关工作资历等条件,新聘语言类外籍教师的薪资标准为每月 5700 元-6000 元,发放 10 个月工资;完成教学任务考核良好及以上者,增发 2 个月的工资作为年度奖;

A monthly salary ranges from 5700 to 6000 RMB (for 10 months), commensurate with educational background and teaching experience. After the foreign teacher has fulfilled expected workload for the teaching plan and at least get "Moderately satisfied" on the evaluation, then, he/she can still get extra two months' pay as annual bonus.

2、湖南农业大学为签订聘用合同的外籍教师购买《团体短期健康保险》和《团体意外伤害保险》;

The university will purchase Group Short-term Health Insurance and Group Accident Bodily Injury Insurance for the foreign teacher.

3、湖南农业大学为外籍教师提供免费校内公寓及必需的家具和家电,每年 3600 元的水电补贴;

The university will provide free campus apartment and necessary furnishings, electronic appliances, also 3600 RMB water and electricity subsidies.

4、一年合同期内，湖南农业大学为外籍教师报销一次人民币 8000 元以内的最直接路线的国际往返机票(限经济舱)及提供 2200 元的旅游补贴。

In the one year contract period, the university will provide airfare reimbursement (no more than 8000RMB), and 2200RMB travel allowance.

本招聘长期有效，湖南农业大学热忱欢迎海外人士加盟！具有相关语言教学经验者优先！同时欢迎海内外朋友热忱推荐！

The recruitment above is long-term valid. Hunan Agricultural University warmly welcomes overseas friends, and the person with related language teaching experience is preferred. Recommendation is greatly appreciated!